
BERÄTTELSE ÖVER VERKSAMHETEN INOM UMEDALENS 
IDROTTSFÖRENING VERKSAMHETSÅRET 2000 

 
Styrelsen för Umedalens IF avger härmed sin verksamhetsberättelse för 64:e 
verksamhetsåret. 
 
HUVUDSTYRELSE  Mandattid utgår Invald år 
Matts Johansson, ordförande 2001 
Ledamöter: 
Matts Johansson  2001   (1998) 
Anders Jeppsson  2001   (1975) 
Curt Sjöstedt  2001   (1995) 
Matts Johansson  2001  (1998) 
Maria Svanström  2001  (1999) 
Ingår sedan tidigare: 
Gunnar Emanuelsson  2002  (1997) 
Dan Bäcklund  2002  (1990) 
Jan Sällström  2002  (2000) 
Lars-Bertil Eriksson  2002  (2000) 
Maria Gavelin-Greus  2002  (2000) 
Ove Nordin, adjungerad  Konsulent 
Ersättare: 
Eva Hortlund  2001  (2000) 
Ola Thurén   2001   (2000)  
 
SEKTIONSSTYRELSERNA Mandattid ett (1) år 
Badminton 
Martin Häggström, sammankallande   (1984) 
Björn Byström    (1991) 
Mattias Jacobsson    (1994) 
Karin Persson     (1996) 
Åsa Olovsson    (1996) 
 
Bandy 
Mats Bäckström, sammankallande   (1999) 
Ulla Thinderfjäll    (1993) 
Hans Wännman    (1991) 
 
Bordtennis 
Dan Bäcklund, sammankallande   (1982) 
Hans Åström    (1990) 
Sven Hansson    (1982) 
Carola Bäcklund    (1995) 
 
Fotboll 
Thure Folkesson, sammankallande   (1998) 
Peter Poopuu - ungdom    (1999) 
Uddo Bjuhr - herr    (1999) 
Ulf Berggren - dam    (2000) 
Vakant - ungdom 
Ersättare: Roger Lundström   (1999) 
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Friidrott 
Henning Eriksson, sammankallande   (2000) 
Gåth-Axel Jonsson    (1998) 
Jack Sjöberg    (1984) 
Elisabeth Johansson    (2000) 
Annika Holmlund    (2000) 
Sonja Fransson    (2000) 
 
Orientering 
Anders Jeppsson, sammankallande   (1973) 
Anders Löfqvist    (1978) 
Björn Olsson    (1985) 
Nils-Gunnar Sjöberg    (1987) 
Anders Boström    (1993) 
Tore Nilsson    (1992) 
Monica Andersson    (1995) 
Stina Löfqvist    (2000) 
Jessica Öhlund-Andersson   (2000) 
 
Skidor 
Bo Hellberg, sammankallande   (2000) 
 
Veteranerna 
Erik Eriksson, sammankallande   (1992) 
Sven Persson    (1992) 
Sixten Dahlroth    (1994) 
Martin Johansson    (1995) 
Gudrun Granberg    (1995) 
Peter Sedlacek    (1995) 
Börje Nilsson    (2000) 
Ingegerd Rudolphi    (2000) 
Gunnar Ståhlberg    (2000) 
 
Lotteristyrelsen 
Lennart Marklund, sammankallande   (1975) 
Börje Nilsson    (1977) 
Olle Nordfelth    (1975) 
Martin Häggström    (1989) 
Anders Thelberg    (1984) 
Henry Larsson    (1987) 
Greta Lindgren    (1988) 
Uno Lindgren    (1988) 
Sonja Forsell    (1988) 
Sven Hansson    (1995) 
Henrik Nordensson    (2000) 
 
REVISORER 
Ordinarie förtroendevald Sixten Dahlroth och Martin Johansson som ersättare.  
 
Lotteri- och bingokontrollant Stig Bengtsson. 
 
REPRESENTANT AB Umedalens IF 
Jörgen Sundh och Anders Jeppsson 
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PERSONAL (inom parentes anställd sedan) 
Konsulent  Ove Nordin  Heltid (1988) 
Kanslist  Lola Hultgren Halvtid (1997) 
Kanslist  Sven-Erik Undestam Halvtid (1993) 
Kanslist  Elisabeth Holmlund Heltid (1999) 
Kanslist, vik  Ulla Barrebäck Heltid (2000) 
  Hans Hagelin Halvtid (2000) 
Vaktmästare Thomas Forsberg Heltid (1993) 
Vaktmästare Dan Karlsson Heltid (1995) 
Vaktmästare Sören Axelsson Halvtid (1994) tom 000201 
 
 
VALBEREDNING 
Valberedning inför årsmöte 2000 har bestått av Anders Thelberg, Gunnar 
Emanuelsson och Tore Karlsson. Sammankallande var Tore Karlsson. 
 
 
MEDLEMMAR 
Totalt har föreningen den 31 december 2000, 1723 medlemmar. Vilket innebär en 
ökning med 273 medlemmar sedan 1999. 
 
Fördelning Ålder 
> 7 år    21 st 
   7-20 år  872 st 
  21-60 år  567 st 
 < 61 år  103 st 
okänd ålder  160 st 
 
Statistiken är i år beräknad bl a på kommunal bidragsålder 7-20 år. 
 
Sektionsvis (max 2 sektioner/medlem) 
Badminton  161 st (141) 
Bandy    64 st (68) 
Bordtennis    75 st (15)  
Fotboll  898 st (866) 
Friidrott    94 st (90) 
Orientering    84 st (94) 
Skidor  119 st (127) 
Veteran  134 st (100) 
 
MÖTEN OCH SAMMANKOMSTER 
Årsmötet Hölls den 30 mars kl 19.00, klubblokalen, Umedalens IP. Ett 

40-tal medlemmar hade mött upp till mötet. Förutom 
årsmötesförhandlingarna förrättades även prisutdelningar till 
duktiga UIF-ungdomar. 

 
Sammanträden Huvudstyrelsen har under året haft 9 protokollförda 

sammanträden. Arbetsutskottet och de olika 
arbetsgrupperna har haft möten under året. 
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Julmarknaden Genomfördes även den för tionde året. Ett 90-tal utställare, 
knallar med flera ställde ut på marknaden. Att de boende i 
området uppskattar arrangemanget, råder inget tvivel om. 
Ca 4600 besökare handlade och trivdes i den fina atmosfär 
som sporthallen ger arrangemanget. 

 
 
Aktivitetsstöd 
 
Till underlag för kommunalt och statligt stöd ligger bland annat 
aktivitetsstödsredovisningen. Under året har sektionerna totalt rapporterat 4086 
sammankomster och 38050 närvaromarkeringar till det statliga bidraget. Detta 
innebär en minskning med 147 sammankomster och en minskning med 2624 
närvaromarkeringar från 1999. 
 
Till Umeå kommun har inrapporterats 40086 närvaromarkeringar i enlighet med 
gällande regler. Detta innebär en minskning med 3778 markeringar från 1999.  
 
Fördelning mellan sektionerna: (inom parentes 1999 års siffra) 
 
Badminton  1327 (1182) 10894 (9903) 
Bandy  0 (16) 0 (112) 
Bordtennis  185 (94) 2136 (905) 
Fotboll  2288 (2717) 24762 (27689) 
Friidrott  137 (67) 1769 (453) 
Orientering  69 (36) 523 (201) 
Skidor  0 (22) 0 (214) 
Styrelsen  0 (0) 0 (0) 
EM-verksamhet 0 (137) 0 (1523) 
 
UTMÄRKELSER 
Under året har följande personer förärats med föreningens utmärkelser: 
 
Förtjänstnål 5 år 
142 Håkan Konstenius Friidrott 
143 Monica Öhlund Orientering 
144 Lars Bodén  Skidor 
145 Laila Grahn  Lotteri 
146 Lars Ohlsson Fotboll 
147 Daniel Jonsson Fotboll 
148 Torbjörn Åström Fotboll 
149 Kenneth Ögren Fotboll 
150 Göran Zingmark Fotboll 
151 Björn Hallner Fotboll 
 
UTBILDNING OCH LÄGER 
Föreningen deltar som tidigare i SDF:ens ungdomsuppföljning och lägerverksamhet. 
Under 2000 har UIF:are deltagit i utbildningar och läger enligt följande axplock: 
 
Badminton Daniel Hermansson genomgått en tränarutbildning i SISU:s regi förlagd 

vid Bosön. 
 



 

 5 

Fotboll Under året har sektionen fortsatt sin intern utbildning av alla 
ungdomsledare. Alla ledare har varit med på tematräffar och 
fortbildningsmöte under året. Ungdomslagen har haft ett 20-tal spelare 
med på olika länssammandragningar.  
KP Jonsson har tillsammans med Daniel Damber genomgått steg 2 
utbildning. 

 
 
SISU 
 
Tillsammans med SISU har vi genomfört studie- och utbildningsaktiviteter. Under 
studieåret 1999/2000 har vi slutrapporterat 10 stycken studiecirklar, omfattande 117 
studietimmar och 102 deltagare. Cirklarna har varit bl a Tränarträffar, Vässa 
arbetsformen, Busvågen, Tjejer på arenan, Kvalitet i klubben, Satsa framåt – Vägen 
till bättre spelförståelse och Spik på – igen. 
 
 
HUVUDSTYRELSEN 
 
Verksamhetsåret 2000 har i styrelsearbetet till största delen präglats av den 
organisationsutredning som varit i arbete. Gruppen har under ledning av Mauritz 
Karmehag tagit fram en slutrapport, som kommer att presenteras vid årsmötet år 
2001. Utredningen slutsatser kommer att börja förverkligas under nästa år. Det 
kommer att krävas hårt arbete i alla led inom föreningen för att finslipa 
organisationen och effektivisera administrationen inom UIF. 
 
Inom ramen för Umedalsprojektet har UIF aktivt medverkat och utvecklat hela 
stadsdelen, genom att jobba med frågor som berör hela samhällsplaneringen 
i stadsdelen. I arbetsgruppen har Ove Nordin medverkat. 
 
Päråkers projektet har fortsatt och i stort sett slutförts. Under 2000 har grusplanen 
tagits i bruk och under 2001 kommer även gräsplanen att färdigställas. Anläggningen 
drivs tillsammans med vårt fastighetsbolag AB UIF. Projektledare är Erik Andersson. 
När dessa planer är färdiga kommer vi att få bättre förutsättningar att bedriva vår 
ungdomsverksamhet, framförallt inom fotbollen.  
 
Under året har ”Girl-Power”-projektet fortsatt. Som projektledare fungerar Maria 
Svanström. Projektets målsättning är att få fler unga tjejer att bli ledare eller aktiva 
inom föreningen. Det mest konkreta med verksamheten har varit den 
”Rörelseverkstad” med motionsgymnastik och barngympa som genomförts. 
Målsättningen för framtiden är att bilda en egen sektion.  
 
Lotteristyrelsen har under årets fortsatt sitt outtröttliga arbete. Bingon har under året 
flyttats från Ordenshuset, Grisbacka till Musköten. Flytten har inneburit ett uppsving 
för bingon, som ökat sina intäkter under året. 
Ett stort tack till alla som gör detta möjligt. 
 
Den snabba expansionen inom föreningen har inte stoppat upp, utan fortsatt då 
inflyttningen av barnfamiljer fortsätter i upptagningsområdet. Den snabba 
utvecklingen ställer också stora krav på huvudstyrelse och sektionsstyrelser att hålla 
ihop föreningen till en enhet.   
Styrelsen vill tacka alla som på något sätt jobbat eller stöttat Umedalens IF under 
2000.
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
UMEDALENS IF 2000 
 
 
BADMINTON 
Det har för badminton varit ett händelserikt år 
med stora framgångar i badminton individuellt 
och seriespel. Andelen A-klassade spelare har 
aldrig varit så många som nu. Vi har dessutom 
gått från div tre till div två i seriespelet. Som 
alltid finns det en baksida på framgången och 
det är ekonomin. Framgångsrika spelare 
innebär, ökade kostnader. Problemet blir att 
hinna följa med på intäktssidan. 
Serielaget och träningsgruppen på Badminton-
stadion har ungefär 75% av omsättningen i 
sektionen. Det innebär att övriga delen av 
sektionen har hjälpt gruppen ekonomiskt. 
Krafttag kommer att tas, för att bättre 
balansera sektionens ekonomi. 
Angående julmarknaden kommer den som det 
ser ut nu inte att drivas år 2001, det är inte 
roligt men den har nog överlevt sig själv. 
Som avslutning känner vi tillförsikt för 
framtiden och hoppas att sektionen, spelare 
tillsammans ska komma in på en bättre och 
säkrare väg. 
Martin Häggström, ordf Badminton 
 
 
BANDY 
Ingen verksamhet under året. 
 
 
BORDTENNIS 
Pingis på frammarsch. Det har ökat med 
intresse för pingis i UIF. Träningsgrupperna 
har vuxit lavinartat. Vi deltog med två lag i div 
6, ett lag segrade och spelar Div 5 nästa år. Vi 
har även deltagit i GP-tävlingar med stor 
framgång. Vi anordnade en tävling i GP samt 
sammandrag i seriespel. 
Sektionen var med och samordnade SOC i 
Umeå. En tävling i världsklass. En stor del av 
världseliten var där. 
Vi tränade tisdagar och torsdagar.  
Några resultat från DM P93, 2:a Simon 
Gustavsson, P12 4:a Jonatan Bratvold, 7:a 
Oskar Andersson. 
Klubbmästare 
P15 Aron Gustavsson 
P13 Simon Gustavsson 
P12 Jonatan Bratvold 
P10 Rasmus Dahlgren 
P9 Petter Sundqvist 

P8 Lukas Edeholt 
Sven Hansson och Dan Bäcklund (de har 20-
årsjubileum). 
 
FRIIDROTT 
Träningar 
Nolia friidrottshall: januari-maj, september-
december: tisdagar och torsdagar samt några 
söndagar för åldrarna 10 år och uppåt. Under 
våren var deltagarantalet runt 15-20 stycken 
per gång, medan det under hösten ökade till 
30-35 per gång. Tränarbehov finns men tack 
vare ett antal intresserade föräldrar fungerar 
träningarna bra. 
Musköten 
Januari – maj (tisdagar), oktober – december 
(onsdagar) främst för åldrarna 6-9 år, ca 20 
deltagare. 
Gammliavallen 
Maj – september, tisdagar och torsdagar, på 
tisdagar för ålder 6 år och uppåt medan 
torsdagar främst från 10 år. Sparsamt intresse 
under högsommaren men ökande intresse mot 
sensommaren. 
Friidrottsskola 
Hölls vecka 32 med ett deltagarantal på 21 
stycken i 7-9 års ålder. 
Arrangemang 
Broarna runt, varje onsdag under perioden 
april – maj. 
Umedalensterrängen, planerades till maj men 
för att inte belasta det fåtal styrelseaktiva 
genomfördes inte arrangemanget. Krafterna 
satsades i stället på Lilla Umedalsterrängen 
och Umedalens Terrängserie. 
Lilla Umedalsterrängen, genomfördes i ett 
strålande väder den 3 september. Antalet 
deltagare var 48 stycken i åldrarna 4 år och 
upp till 14 år. 
Terrängserie, 4 deltävlingar i Backens 
elljusspår för barn och ungdomar under 
augusti. Totala antalet starter var 170 stycken i  
ålder från 4 år och upp till 12 år. 
Möten 
Styrelsen har hållit möten runt en gång i 
månaden under det gångna året. Föräldramöte 
hölls den 23 oktober och besöktes av ett 20-tal 
intresserade föräldrar. 
 
SKIDOR 
Under året har skidsektionen inte haft någon 
fungerande sektionsstyrelse. 
trots detta har under vintern 2000 en skidskola 
genomförts med Mikael Berglund och Jörgen 
Norman som ledare. Ett 15- tal ungdomar 
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deltog. 
Skidskolan avslutades på sedvanligt sätt med 
diplomutdelning och servering av varm korv. 
Innevarande vinter anordnas åter skidskola 
och ett närmare 20- tal barn deltar under 
ledning av Anders Olsson och Jörgen Norman. 
Några ungdomar har också deltagit i tävlingar i 
Västerbotten under vintern.  
Ett stafettlag med huvudsakligen veteraner 
deltog i Sjumila. 3 st har åkt Vasaloppet, Öppet 
spår. Veteransektionen har anordnat klubb-
mästerskap för sina medlemmar på Olles 
spår.  
Förhoppningen är att till årsmötet 2001 kunna 
presentera en sektionsstyrelse som driver 
verksamheten vidare och med skidskolan som 
bas utvecklar en tränings- och 
tävlingsverksamhet för barn och ungdomar 
inom området. 
För Umedalens skidsektion 
Bo Hellberg 
 
 
ORIENTERING 
Inför det nya seklet tog orienteringssektionen 
ett beslut att satsa på nyrekrytering av 
ungdomar. Sektionen tog kontakt med 4 skolor 
i närområdet; Grisbacka, Backen, Västangård 
och Brännland. Vi erbjöd dem att arrangera en 
friluftsdag under våren. Erbjudandet mottogs 
mycket positivt och i början av maj hölls 
friluftsdagen vid Klabböle energicentrum. 
Under fem hektiska timmar fick 600 elever 
försöka sig på linje- och friorientering. Dagen 
var mycket uppskattad av både elever och 
lärare samt följdes upp med fylliga reportage i 
både VK och VF. 
Efter friluftsdagen startade Monica Öhlund och 
Johan Jeppsson en kurs för nybörjare. Den har 
under säsongen bestått av mellan 12 - 15 
ungdomar. Både nybörjare och dom "gamla" 
orienteringsungdomarna har deltagit i 
Mjölkcupen som är  sponsrad av Norrmejerier. 
Totalsegrare från UIF blev Anna Matveva. 
Ytterliggare resultat som kan nämnas är 
Helena Boströms 2:a plats i dag-DM, 
D16 samt att Jessica Öhlund deltog i USM. På 
jättelägret i juni som arrangerades av VOF 
deltog 3 av UIF:s ungdomar. 
Arrangemang under året utöver friluftsdagen 
har varit 2 träningstävlingar för Umeklubbarna, 
deltävling i Mjölkcupen, Naturpasset (fasta 
kontroller) på Umedals- och Rönnbäckskartan 
samt en träningsresa till Göteborg i april. Där 
deltog UIF i 2 nationella tävlingar. 
 

Stina Löfqvist, Monica Öhlund och Anders 
Jeppsson har genomgått ungdomsledar-
utbildning i VOF:s regi. Vid VOF:s upp-
startsträff "Startpunkt 2001" i november inför 
den kommande säsongen var föreningen en av 
de bäst representerade Västebottensklubbarna 
med 6 deltagare. 
Anders Löfqvist 
 
 
VETERANSEKTION 
Gymnastik 
UIF:s veteraner har under 2000 fått fler 
deltagare till sin verksamhet jämfört med 
föregående år där framför allt 
gymnastikverksamheten och boule vuxit till 
antalet aktiva. 
Gymnastiken har bedrivits två gånger per 
vecka (måndag och torsdag kl 8-9) i Musköten 
med 60 deltagare under vårterminen och 52 
under höstterminen, varav ett flertal också blivit 
medlemmar i UIF. Duktiga och uppskattade 
ledare har Gudrun Jakobsson och Margit 
Bergström varit. 
Utflykter 
Under hösten anordnades fyra utflykter till 
Umeå Energicentrum, Selsknösen, Anna-
Lottas Kammare samt till Ryssgravarna på 
Backen. Deltagarantalet var 100 personer. 
Guidning, grillning och kaffekokning stod på 
programmet. 
Boule 
Boule har spelats regelbundet i 
veteransektionens regi. 34 personer har 
deltagit i seriespel under våren och 45 
personer under hösten. 
Vårens serieomgång vanns av Ture Berg och 
höstens omgång av Rune Söderlind. 
Klubbmästare blev Malte Lindberg. 
Skidor 
I Sjumila på skidor deltog två lag i stafetten. 
Lag ett gick i mål på tiden 6 tim 21 min 
(medelålder 79 år) och lag två på tiden 5 tim 
och 27 min (medelålder 72 år). 
I veteran SM på skidor som hölls i Umeå tog 
Gudrun Granberg och Gunnar Andersson en 
andraplacering i respektive klass. 
Klubbmästerskap på skidor hölls på Olles spår 
lördagen den 19 februari 2000. 
14 km  
M50 Göran Cedervall, 49.04 
M65 Maurtiz Karmehag, 1.01.47 
10 km 
M70 Sven Sandström, 40.03 
M75 Erik Eriksson, 45.00 
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M80 Gunnar Andersson, 48.20 
D60 Ethel Magnusson, 45.10 
D65 Gudrun Granberg, 47.59 
 
En skidluva märkt ”Olles spår” har tagits fram 
av sektionen och sålts i ca 100 exemplar. 
Vindelälvsloppet 
I Vindelälvsloppet deltog veteranerna och 
belade en 55:e plats på tiden 28 timmar och 7 
minuter. Josef Sunna har representerat 
Veteranerna vid ett antal tävlingar och tagit 
framskjutna placeringar bland annat Stockholm 
Maraton, etta i sin åldersklass, veteran SM i 
Säffle helmara etta i sin åldersklass, veteran 
SM i Tibro halvmara, tvåa i sin åldersklass. 
Distriktsmästerskap i terränglöpning, etta i sin 
klass. 
Övrigt 
Bingolotter har sålts varje vecka främst bland 
gymnastikens deltagare. Beträffande 
arbetsinsatser har sektionens medlemmar 
vårstädat Ordenshusets tomt. Vi har svarat för 
transport av bord och stolar till och från 
Musköten vid olika arrangemang, svarat för 
chokladhjulet vid storbingo och deltagit i bingo i 
Ordenshuset 
 
 
FOTBOLL 
Ett bra fotbollsår på många sätt! Vilka fler 
föreningar kan skryta med seriesegrar för båda 
representationslagen? Resultatmässigt har 
även våra ungdomslag hållit sig väl framme, i 
såväl serie- som cupsammanhang. Nu handlar 
ju fotbollsverksamheten i vår förening inte bara 
om resultat, utan även om en social fostran. 
För att klara detta krävs bla engagerade, 
utbildade och ideellt arbetande ledare.  
En annan viktig förutsättning för att bedriva 
verksamhet är ju som bekant ekonomin. 
Fotbollssektionens ekonomi ser i stort sett bra 
ut. Det kan inte nog betonas, att alla pengar 
som kommer in till de olika lagen tillhör 
Umedalens IF. Fördelningen görs sedan av 
den demokratiskt valda styrelsen, efter vissa 
kända principer. Sektionsstyrelsen förfogar för 
andra året över en egen budget, där vi ”står 
för” vissa gemensamma kostnader samt gör en 
del omfördelningar mellan lagen. En 
enkätundersökning bland ungdomslagen visar, 
att de flesta verkar vara ganska nöjda med 
nuvarande fördelningsmodell.  
Upplevelsen är inte lika stark som tidigare, att 
varje lag är en ”förening i föreningen”. Detta är 
positivt! Målet är ju, att alla skall känna och 
uppleva att man spelar fotboll i Umedalens 

IF, oavsett ålder och lagtillhörighet. Vi har 
en bit kvar dit men det känns som att vi är på 
rätt väg. 
Tyvärr är inte allt positivt! Trots idrottsliga och 
även ekonomiska framgångar så finns det hos 
oss ansvariga en oro för framtiden. Vi har idag 
problem med att rekrytera, behålla och 
utbilda ledare till våra ungdomslag. Om 
möjligt ännu svårare är det, att engagera 
människor till att jobba med 
sektionsövergripande frågor. Vi som idag på 
ideell basis är aktiva som ledare klarar inte allt. 
Det krävs ett helt annat engagemang från 
föräldrar, tidigare aktiva ledare och övriga 
medlemmar. Organisationen behöver 
förändras och vi måste framför allt bli fler 
som jobbar och tar ett gemensamt ansvar 
för fotbollen i föreningen. Vi som ingår i 
sektionsstyrelsen, med ansvar inför  
huvudstyrelsen, är tveksamma till att fortsätta 
ifall inte detta sker! 
2001-02-06 
För sektionsstyrelsen 
Thure Folkesson, ordf 
 
Damlag 
När träningen startade i mitten av november 
låg, precis som vanligt vid den tiden, inte alla 
pusselbitar på plats. Några spelare hade inte 
bestämt huruvida de skulle spela eller inte och 
de nya i truppen behövde tid på sig för att 
bestämma om damlaget kändes rätt för dem. 
Alla dessa problem löste sig dock efterhand 
och när vi väl inledde utomhusträningen var 
truppen starkare än någonsin. 
  Vinterträningen genomfördes ungefär som 
planerat. Bitvis var närvaron sviktande, men 
totalt sett fick vi ut det vi ville av de månader vi 
spenderade i Musköten, Dragonskolan och 
Noliahallen. 
  En höjdpunkt under vintern var Svenska 
Mästerskapen i inomhusfotboll. Efter seger i 
DM-finalen mot Gimonäs åkte vi till Luleå och 
vann tre raka matcher i Arcus-hallen, något 
som gjorde att vi kvalificerade oss för SM-
slutspelet i Västerås. Där nere förlorade vi mot 
både Malmö FF och AIK med uddamål innan vi 
vann ”tröstmatchen” mot Kumla. Det viktigaste 
var dock att vi kunde hävda oss mot dessa 
satsande storklubbar. 
  Det enda negativa med SM-spelet var att de 
tjejer som passerat åldersgränsen inte fick 
göra annat att träna under en period. 
  Träningsmatcherna duggade tätt i april 
månad. Inte nog med de fem som spelades 2 * 
45 minuter – det blev även spel i Domarcupen 
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där vi vann alla gruppspelsmatcher innan vi 
förlorade på straffar i semifinalen mot Ersboda.  
  När serien drog igång i maj så kändes det 
som att vi var väldigt väl förberedda. Vi inledde 
med att spela oavgjort mot Åsele, men sedan 
gick det, förutom en tung förlust mot Bureå, 
som på räls och vid sommaruppehållet låg vi 
först i tabellen. 
  Sommarens stora höjdpunkt Gothia Cup blev 
en upplevelse, men det kunde ha blivit ännu 
roligare. Vi förlorade kvartsfinalen mot High 
Plains Drifters på straffsparkar, något som 
tyvärr berodde mycket på skador och ett alltför 
tufft matchprogram. 
  Vi förlorade inte en enda match under hösten. 
Den serieledning vi spelat till oss före 
sommaren behöll vi hela vägen fram. 1-1 mot 
Ersboda blev den enda poängförlusten, men 
trots det var inte seriesegern klar före den sista 
omgången. Kanske var det tur, för med stor 
segervilja åkte vi till Åsele och vann med 
förkrossande 10-2 i den avslutande matchen. 
Seriesegern var säkrad - liksom platsen i trean. 
Daniel Damber 
 
Herrlag 
Umedalens herrlag i fotboll satte upp som 
målsättning att tillhöra toppstriden i div 3 norra, 
vilket vi gjorde från första omgången till den 
sista. Under året har vi använt 22 spelare 
varav hälften är egna produkter vilket måste 
vara något av rekord vad gäller div 3 i alla fall. 
Vi har i stort sett varit befriade från långskador 
till skillnad från 1999, vilket starkt bidrog till att 
vi kunde vinna serien efter en makalös 
avslutning där vi segrade i de sista sju 
seriematcherna och var när fem omgångar 
återstod sju poäng efter Matfors IF men 
lyckades ta men lyckades ta in hela 
försprånget och vinna serien! 
Inför 2001 kommer vi att fortsättningsvis satsa 
på egna produkter och ha som målsättning att 
hålla sig kvar i div 2 norra. 
Thomas Bodén, lagledare 
 
P85 
FOTBOLLSÅRET 2000 EFTER GOTHIA ! 
Detta var året när vi skulle satsa på 
pojkallsvenskan. 
Upptaktsmöte med alla 24 killarna i mitten av 
jan-00. ALLA skulle satsa frånsett 3-4 som var 
osäkra. Efterhand droppar den ene efter den 
andre av. Till slut kunde vi räkna med 13 -14 
spelare. För att genomföra säsongen på ett 
snyggt sätt fick vi fylla på med p-86 spelare. 
Dessa killar ska ha en eloge för sin fina 

inställning. De höjde faktiskt fotbolls-känslan i 
laget. Omfattning och nivån på 
träningarna var låg, träning en gång per vecka. 
Ett seriöst försök gjordes att "få tillbaka "de 
spelare som slutat under säsongen 
Dels träffade vissa föräldrar dessa killar för att 
motivera en comeback, dels så försökte vi 
ledare att plocka ihop det gamla gänget inför 
Umeå fotbolls festival och lyckades så pass att 
vi spelade hela cupen med bara 85 killar. 
Det var mycket boll i gänget vilket visades sig 
med att vi slutade på en mycket hedrande 
4:plats, otränat som lag !!!!!!!! 
Hur framtiden blir vet ingen i dagsläget. Det 
fanns mycket boll i gänget i alla fall! 
Fotbollshälsningar Rolf Strandberg och Per 
Hansson 
 
F86 
Inledning. Årets verksamhet var andra året 
flickorna spelade elvamannaspel. Totalt sett 
har det varit ett såväl verksamhets- som 
resultatmässigt lyckat år. 
Träning. Träningen inleddes med löpträning 
under senare delen av vintern. Därefter vidtog 
fotbollsträning när planerna blev spelbara i 
början av maj. Detta år skulle ju Päråkern 
finnas till hands men där låg snön länge kvar 
och där var planen dessutom blöt långt in i maj 
månad vilket medförde begränsad plantillgång. 
Träning har bedrivits två gånger per vecka från 
maj månad till i början av oktober. Den 
gemensamma träningsaktiviteten med flickor 
87 var ej lyckad dels på grund av att det blev 
för få tränare till den gemensamma gruppen 
och dessutom avtog intresset från flickor 87 
successivt. 
Deltagare. I laget har 21 flickor deltagit. 
Närvaron har varit mycket bra där det också 
kan konstateras att i princip samtliga flickor 
stannat kvar i laget sen tidigare säsonger. 
Verksamhet och resultat. Laget har 
medverkat i fyra olika cuper samt 
kommunserie. Inledningsvis genomfördes en 
träningscup som laget själv arrangerade under 
maj månad. Till denna hade fyra ytterligare lag 
inbjudits. I inledningen av juni månad 
genomfördes Ungdomscupen. I denna nådde 
laget kvartsfinal där Ersboda besegrade oss 
efter straffsparkar. 
Nästa cup genomfördes var Gävlecupen där 
flickorna deltog i en 85-klass. Beslut hade 
fattats i ett tidigt skede att cupen skulle 
samordnas med pojkar 86 för att främst främja 
resekostnaderna. Cupen som tidigare har haft 
namnet Coca Cola cup och varit en ”stor” och 
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välarrangerad cup visade sig ha stora brister i 
organisation och genomförande. Antalet 
anmälda lag var få och detta medförde att 
stämningen runt ikring inte blev vad man hade 
önskat sig. Sportsligt visade sig dock cupen bli 
en mycket bra genomkörare för flickorna som 
på ett utmärkt underlag och mot bra motstånd 
kunde matchas fram till goda framgångar.  
Flickorna blev slutligen tvåa i cupen trots att 
den riktiga cupstämningen aldrig infann sig så 
var utbytet med pojkar 86 väldigt lyckat. 
Efter några få dagars vila var det efter 
hemkomst dags att starta matchandet i Umeå 
Fotbollsfestival. Här var underlaget (även om 
det nu var gräs) långt ifrån de golfgreener man 
spelat på i Gävle. Spelkvaliteten sjönk delvis 
men flickorna visade att man i Gävle spetsat 
formen och var ytterst nära att orka nå en 
topplacering. Efter en otrolig straffsparkslägg-
ning i kvartsfinalen, där man vann efter 11 
straffomgångar, kunde man inte ladda om vare 
sig till semifinal eller match om tredje pris. 
Laget slutade således på fjärde plats i cupen. 
Kommunserien genomfördes som en 
dubbelserie med alla flickor 86 lag i 
kommunen. Umedalen nådde i denna slutligen 
fjärde plats. 
Tränare och ledare. Laget har tränats av Jan 
Westin, Lars-Gunnar Larsson och Mikael 
Brandt. Övriga ledare har varit Birgitta Öberg 
och Veronica Blomberg. 
Avslutning. TACK alla flickor för ett nytt roligt 
trivsamt och spännande verksamhetsår. Vilka 
härliga ungdomar ni är. 
TACK alla föräldrar för härligt engagemang i 
samband med våra matcher. 
TACK personal på kansliet. 
Veronica Blomberg 
 
P86 
Årets trupp bestod av 22 st. spelare. Vi 
startade upp säsongen –2000  i början på April 
med löpträning en gång i veckan. 
Fotbollsträningen startade vi i maj med träning 
3 ggr/veckan (två st. fotbollsträning och en 
löpträning). Vårsäsongens seriespel avslutade 
vi som seriesegrare med bra spel och en 
positiv anda i truppen. Höstserien blev lite 
tuffare både sportsligt och mentalt beroende 
på många tuffa matcher mot högkvalitativt 
motstånd. Detta har dock varit nyttigt och 
utvecklande för hela truppen. Vi har fått en 
spelare från truppen uttagen i länslaget. P86 
har under säsongen deltagit i följande cup-
spel: 
Ungdoms cup , Umeå. 

Gävle cup, Gävle.  
Umeå festivalfotboll ,Umeå. 
Umeå kommuncup, Umeå. 
Lars-Göran Adolfsson 
 
F87 
Vi började säsongen i januari med Musköten 
Cup och sedan har det varit löpträning fram till 
slutet av februari. Då var vi med i Tjejsistan i 
Lycksele. Sedan har vi bara varit med i 
kommunserien, eftersom flickorna i F87 är så 
få. F87 har lagt ner sin verksamhet inför 2001, 
eftersom de är för lite många spelare.  
Träningarna har varit två gånger i veckan 
tillsammans med F86. 
Jag avgår som tränare både i P88 och F87 på 
grund av att jag har så mycket med jobbet. 
Stefan Östlin 
 
P87 
Två lag, svar resp gul, har nu gått samman till 
ett 11-mannalag. Laget var inför säsongen 21 
st grabbar som har tränats av Kamel Khelifi 
och Mats-Olov Olovsson, Tomas Andersson 
har varit administrativ ledare och Björn Hallner, 
ekonomiansvarig och allt i allo. Under 
säsongen har 1 pojke flyttat från Umeå. Redan 
under hösten ifjol tränade de bägge lagen 
tillsammans så att två lag blev ett har inte 
medfört några problem. 
Säsongen startade redan i januari med 
inomhusträning 1 ggr/veckan på 
Grubbeskolan. Från Maj månad tränade vi ute 
på Päråkerns grusplan 2 tillfällen/vecka. Tyvärr 
var det lite si och så med underlaget, väldigt 
tungsprunget! Löpträning skedde sporadiskt 
under våren. Vår sedvanliga vårcup blev i år 
endast en mindre träningscup eftersom en 11-
mannacup är svår att arrangera/få lönsam med 
endast en spelplan. Vi bjöd in 4 st lag och 
spelade ett antal matcher en fin vårdag. Det 
var en trevlig upptakt på säsongen tyckte alla 
lag som deltog. Laget har kämpat bra i år och 
klarat sig bra under säsongen. Vi har deltagit i 
Ungdomscupen och i Fotbollsfestivalen. Som 
vanligt storspelade pojkarna i 
Fotbollsfestivalen och sin vana trogen (4:e 
året) blev de 4:a efter en stenhård kamp om 
3:e pris. I kommuncupen gick pojkarna till 
kvartsfinal och i kommunserien slutade de på 
en 3:e plats i sin grupp. Träningarna pågick 
september månad ut, sista matchen var 1/10 
och som avslutning ordnades den 13/10  
Pizzakväll, med Laserdome och slutligen 
övernattning på Musköten där vi även hade 
uppföljning av killarnas synpunkter på 
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säsongen som varit. Vi hade tillgång till hela 
hallen och det var en mycket uppskattad 
kväll/natt av pojkarna. Beträffande ekonomin 
har Björn Hallner som vanligt skött den på ett 
utmärkt sätt och sett till att vi klarat 
budgetramarna. Vi drog in lite pengar på 
fikaförsäljning såväl under träningscupen som 
genom att sälja fika på vissa hemmamatcher, 
dessutom jobbade laget lite med stenplockning 
på Päråkerns nya gräsplan samt lite städjobb 
och bingokvällar på Ordenshuset. Om allt går 
enligt planerna kommer vi att åka till en cup på 
annan ort nästa säsong. Vilken cup och var har 
vi i skrivande stund inte kommit överens om.  
Kamel och Mats-Olov fortsätter som tränare 
även nästa säsong, Tomas Andersson slutar 
som administrativ ledare, Björn Hallner 
fortsätter att sköta ekonomi m.m. Slutligen vill 
vi bara tacka Jörgen Henriksson och hela 
personalstyrkan på kansliet för denna säsong.  
Tomas Andersson 
 
F88 
Vi är ett flicklag på 23 spelare och två ledare. 
Gruppen fungerar mycket bra både på plan 
och vid sidan om. Flickorna ställer upp för 
varandra till 100%. Vi har också en väl 
fungerande föräldragrupp. 
I mitten av januari startade vi med 
teknikträning en gång i veckan och i mitten 
av februari utökade vi träningen med ett 
löppass i veckan plus ett antal tränings-
matcher. I maj, juni, augusti och september 
tränade vi två ibland tre gånger i veckan plus 
matcher. Under säsongen har vi haft två 
föreläsningar, en om kost och en om fysiologi. 
Resultatmässigt gick det mycket bra. I 
kommunserien kom vi tvåa på våren och trea 
på hösten. Vi vann Musköten cup Umeå 
Fotbollsfestival. Vi gick till final i Piteå Summer 
Games där vi förlorade mot ett bra lag från 
Taiwan. I VFF:s ungdomscup gick vi också till 
final men förlorade efter två matcher mot 
Umeå Södra. 
Några ur UIK:s damlag besökte oss några 
gånger och det var mycket uppskattat  av 
flickorna. Avslutningen hade några föräldrar 
ordnat i Kassjö bygdegård med bland annat 
fika, film och medaljutdelning. 
Jonas Sundberg och Göran Zingmark 
 
P88 Backen 
Umedalens IF/Backen pojkar 88 har haft en 
helt fantastisk säsong. Vi har deltagit i Umeå 
kommunserie som laget vann både vår- och 
sedan höstserien. Dessutom har laget spelat 

under säsongen tre cuper. Piteå Summer 
Games utslagen i kvartsfinal på straffar. Sedan 
UFF där det än en gång blev respass mot 
Sandviks IK i kvartsfinalen. Den sista cupen för 
säsongen var vår egen turnering 88:an cup 
som spelades i elvamanna. Lördagen  
spelades på Umedalens IP grus och söndagen 
spelades turneringen på Sandåkerns sandgräs 
och den turneringen lyckades vi vinna. Det var 
totalt åtta lag som deltog i turneringen. Sedan 
har laget också vunnit Västerbottens Fotbolls-
förbunds turnering VFF-cupen 2000 för pojkar 
88. Den cupen ses även som ett inofficiellt DM. 
I den turneringen deltog 32 lag från hela 
Västerbotten och i finalen fick vi möta IFK 
Umeå i två matcher där vi började hemma och 
vann med 3-1. Bortamatchen slutade med IFK 
Umeå vinst med 2-1, men totalsegrare blev 
Umedalens IF P88 med sammanlagt 4-3. 
Träningsfliten har under säsongen varit stor 
vilket också laget har visat i resultaten den här 
säsongen. I snitt har det varit 90% närvaro på 
träningarna. Jättebra! 
Vi hade i juni månad ett litet träningsläger en 
lördag och söndag med två träningspass per 
dag med ett jättelyckat resultat. 
Laget har under höstsäsongen prövat 
elvamannaspel dels i 88:an cup men även i 
kommunserien. Det såg lite förvirrat ut i början 
men allt som matcherna har spelats har det 
bara sett bättre och bättre ut, det ser verkligen 
lovande ut för framtiden. 
Sedan skall också föräldragruppen ha ett 
omnämnande som verkligen ställt upp i vått 
och torrt, haft jättefika vid varje hemmamatch 
med hembakt och dryck. Suveränt! 
Hälsningar 
Lasse Ohlsson 
Daniel Jonsson 
 
P88 Västangård Grisbacka 
Vi har tränat två-tre gånger per vecka. Vi 
började utomhus när planerna hade tinat fram. 
Spelarantalet har varit ca 18 träningsflitiga 
killar. 
Vi har deltagit kommunserie och kommuncup. I 
kommunserien blev vi trea i grupp 2. I 
kommuncupen blev vi utslagna av Sandåkerns 
killar. 
Cuper vi har deltagit i är: FBIK avgick vi som 
segrare, UFF och Piteå. I Piteå vann vi 
gruppspelet men åkte tyvärr ut i första 
slutspelsmatchen mot ett stockholmslag. 
Vi spelade i vår egen cup 88:an under hösten 
och provade där 11-mannaspel. 
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Som avslutning körde vi go-cart som blev 
mycket uppskattat av alla deltagare. 
Ett jättetack till StefanÖstlin som har hjälpt till 
med träningen och lika stort tack till den alltid 
hjälpsamma Lars Nyberg. Föräldragruppen har 
gjort ett mycket bra arbete och ställer alltid 
upp. Tackar även kansliet för ett bra arbete. 
Men sist vill jag rikta ett stort TACK till killarna 
som jag har fått förmånen att vara tillsammans 
med! 
Torbjörn Åström, ledare 
 
F89 
När säsongen 2000 avslutades hade vi 17 
flickor i laget. Sedan laget startade för fem år 
sedan har vi haft ett ganska stabilt antal flickor 
i laget. Några har slutat (pga flytnting inom 
eller utanför Umeå i flera fall) och ungefär lika 
många har tillkommit. 
Laget har i snitt haft två träningstillfällen i 
veckan plus ett ”träningsläger” med teori och 
fotbollsträning på Musköten. Lägret avslutades 
med middag för flickorna. Individuellt har 
flickorna gått framåt en hel del under den 
gångna säsongen. Mats Söderholm, UFC, har 
varit lagets proffessionella målvaktstränare 
under hela säsongen. Mats målvaktsträning, 1-
2 gånger i månaden, har bland annat resulterat 
i att vi inte haft några problem med att få 
flickorna intersserade av att stå i mål. Ett stort 
tack till Mats för hans insatser år 2000. 
När det gäller inställning till träning och 
matcher plus den sociala förmågan är det ett 
kanongäng vi har. Sammanhållningen är 
mycket bra, både på och utanför planen. 
Sportsligt sett har säsongen bjudit på blandade 
resultat: 
Musköten cup: 2:a plats 
Flygarcupen: 5:e plats 
FBIK-cupen: delad 3:a 
Kommuncupen: utslagna i första matchen 
UFF: utslagna med ett måls marginal i 
gruppespelet och så småningom förlorade vi 
på straffar i B-slutspelets semifinal. 
Tjejsistan: 4:e plats 
Kommunserien: 4:a bland totalt 16 lag. 
Föräldragruppen har som vanligt gjort ett bra 
jobb och lagets föräldrar har med flera olika 
arbetsinsatser bidragit till att laget visar ett 
bättre ekonomiskt resultat än budgeterat. Ett 
stort tack till föräldragruppen och naturligtvis 
även till andra föräldrar i laget. 
Tränare för F89: Hans-Åke Widmark, Elisabeth 
Lundström och Christer Pettersson. 
 

P89 
För första gången provade vi under den 
gångna säsongen att delta i kommunserien 
med två lag. Det gjorde vi i första hand för att 
ge pojkarna möjlighet till mer speltid. Det blev 
givetvis också effekten men delningen 
medförde också vissa svårigheter. 
Vi hade vid säsongens början 26 spelare vilket 
alltså gjorde 13 i vardera det gula och det 
svarta laget. Samtidigt ökade speltiden i 
kommunserien från 2x20 min till 2x30 minuter. 
När 2-3 spelare i ett lag  var borta kunde det bli 
lite tunt med spelare. Dessutom är det ganska 
svårt att i april månad göra en jämn delning 
som skall gälla för hela säsongen. 
Att ställa upp med två lag innebär förstås 
också att det blir betydligt mer arbete och 
tidsåtgång för oss tränare. 
Ändå ser vi fördelarna som klart övervägande 
och att de på sikt är värdefullt med mycket 
speltid för våra pojkar. Säsongen 2001 blir 
dessutom vår sista med sjumannafotboll och 
vår sista med lagdelning. 
Vi delade också truppen i två lag i samband 
med Umeå Fotbollsfestival. Dock med en 
annan gruppering. Ambitionen är förstås att 
hålla ihop gänget inför det stundande 
elvamannaspelet. 
Förutom kommunserien har vi också haft ett 
flitigt cupdeltagande: 
I maj var vi med på en endagscup på 
Mariehem (semifinal). I juni/juli deltog vi för 
första gången i Piteå Summer Games. Det 
blev en mycket positiv upplevelse. Vilket fint 
arrangemang! Vilka planer! Vi bestämde oss 
för att låta alla familjer själva ombesörja resor 
och uppehälle och anmälde bara ett lag då vi 
inte räknade med så väldigt stort deltagande. 
23 av 26 var där!!! Inte mycket speltid för var 
och en men vi tog oss ändå till kvartsfinal där 
vi föll på straffar mot umeåkollegorna från 
Mariehem. Nu ser vi fram emot 2001 men då 
ska vi ordna gemensamt boende. 
I Umeå Fotbollsfestival här hemma i Umeå 
gjorde våra killar på nytt en mycket fin insats 
och båda lagen gick till kvartsfinal där det ena 
åter föll på straffar. Nu mot de blivande Täfteå. 
I början av september arrangerade vi en egen 
cup i serieform på gräsplanen på IP. Otur med 
vädret gjorde att arrangemanget delvis blev lite 
jobbigt att genomföra och inte så väldigt 
inkomstbringande men det blev ändå en 
mycket positiv erfarenhet och evenemanget är 
tänkt att återkomma 2001. Det mest positiva 
med cupen var ett imponerande stort föräldra-
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engagemang. Vi tränare fick helt koncentrera 
oss på att ”coacha”. 
Ovannämnda föräldraengagemang visade sig 
på ett bra sätt igen senare på hösten då vi 
hade en trivselkväll på Musköten. Det är 
mycket positivt att kunna konstatera att 
föräldragruppen hos pojkar 89 under året 
jobbat både flitigt och välorganiserat. 
Ytterligare ett mycket trevligt inslag under 
säsongen som gick var ett tvådagars tränings-
läger med övernattning i militärtält och 
utspisning i det fria. Det ägde rum i Vindeln 
och det bästa var att hela 22 av 26 deltog (4 
bortresta). 
Minusgrader på natten tog inte ner humöret 
och lägret hade – tror vi – framförallt en stor 
social betydelse. Planer finns även här för en 
upprepning. 
Resultatmässigt var säsongen 2000 klart 
godkänd utan att kunna beskrivas som succé. 
Det mest positiva är dock att 
sammanhållningen mellan de 25 (1 har flyttat 
till Stockholm) spelarna måste beskrivas som 
mycket god. Alla är ”med i gänget”. Det hoppas 
vi också ska innebära att spelarna fortsätter så 
att vi inte drabbas av de kollektiva avhopp som 
tyvärr en del äldre kullar fått erfara. Inte ens ett 
braknederlag i en elvamannatestmatch på 
hösten ska minska optimismen inför nya roliga 
och framgångsrika säsonger med UIF:s P89 
lag. Nicklas Brännström, Kent Mårtensson, 
Anders Eriksson och Rolf Isaksson. 
 
F90 
Vi började säsongen år 2000 i mars med 
inomhusträning på Musköten. Där tränade vi 
ett pass/vecka. I början på maj startade 
utomhusträningen. Den pågick till och med 29 
september. Vi tränade två pass/vecka med 
uppehåll i juli. 
Vi har även i år haft en stor truipp på 28 flickor. 
På träningarna har genomsnittet varit ca 20 
tjejer. Träningarna har bestått av mycket 
teknikträning samt smålagsspel. Tjejerna har 
tränat flitigt och trots att vi inte varit många på 
matcherna har vi lyckats att få laget att fungera 
väl ihop vilket inte minst resultaten visar. 
Under året deltog vi i fem cuper. I Flygarcupen 
och Ungdomscupen blev det vinst samt i 
kommunserien. Vi avslutade säsongen i slutet 
av september med bowling som var väldigt 
uppskattat. 
Ledare har under året varit: Urban Engman, 
Per Holmgren, Tore Klingberg och Jonas 
Sundberg. 
 

P90 väst 
Under 2000 har totalt ett 20-tal pojkar 
medverkat i Pojkar – 90 lag Väst.  
Verksamhet har bedrivits i likhet med tidigare 
år från början av maj till i slutet av september. 
Under året har totalt ca 35 samlingar med 
träning och matcher genomförts. Laget har 
deltagit i ICA Raketen Cup, Umeå 
kommunserie, Ungdomscupen samt Umeå 
fotbollsfestival. 
Kommunserien genomfördes med gruppspel 
under våren där man utifrån resultatet 
indelades i nya grupper under hösten. Det var 
ytterst nära att Umedalen lag väst vunnit den 
serie laget var placerad i under våren. Man fick 
dock se sig besegrade av Vännäs som hade 
en bättre målskillnad. I höstens grupp slutade 
laget på fjärde plats, vilken för övrigt vanns av 
Umedalen lag öst. Totalt spelades tio matcher 
med följande resultat: 5 vunna, 1 oavgjord och 
4 förluster.  
I de olika cuperna lyckades laget inte nå 
semifinal eller final i någon av cuperna. 
Resultaten varvades med såväl fram som 
motgångar. ICA Raketen cup var en form av 
träningscup som arrangerades av Mariehem.  
Ansvariga tränare har varit Bjarne Fredriksson 
och Roger Lundström. Bjarne slutade dock 
efter vårsäsongen vilket medförde brist på 
tränarsidan. Föräldrar har dock stöttat upp vid 
tränings och matchtillfällen under 
höstsäsongen. Föräldragruppen har bestått av 
Staffan Karlsson, Robert Ersare, Stefan 
Eriksson och Susanne Grönlund. 
Avslutningsvis vill vi tacka all personal på 
kansliet. 
För P-90 Lag Väst Roger Lundström  
 
P90 öst 
Lagets ledare har under säsongen varit Jörgen 
Holmqvist, Gunnar Svensson och Björne 
Olsson. 22 pojkar har deltagit under året. En 
har tillkommit sedan förra året. 
Föräldraansvaret för aktiviteter mm har på ett 
föredömligt sätt skötts av Monica Sundqvist, 
Kristin Olsson och Britt Sandberg som fått 
mycket stöd och hjälp från övriga föräldrar. 
Precis som i fjol har Åke Nilsson varit vår 
ekonomiansvariga och hållit ett fast grepp om 
pengapåsen. 
Föräldramöten och aktiviteter. I mars höll vi ett 
möte där vi planerade säsongens aktiviteter 
och bestämde träningstillfällen och de cuper vi 
skulle deltaga i. Vårens aktiviteter började med 
ett miniläger med övernattning på Musköten, 
fredag – lördag i slutet av april. På lägret 
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spelade vi bl a innefotboll, men vi hann också 
med att diskutera uppträdande mot kompisar, 
motspelare och domare. Vi avslutade med att 
alla spelare, enskilt fick komma med önskemål 
om vad de tycker är viktigast på träning och på 
vilka platser de helst vill spela under match. 
Säsongen avslutades sedvanligt med 
”mammamatch” och Tacosfrossa på Droskan. 
Tack Stefan! 
Träning. Första fotbollsträningen kom igång i 
början av maj och avslutades 3 oktober. Fr o m 
i år tränade vi två gånger i veckan med 
träningsuppehåll under juli. Som vanligt har det 
varit stor uppslutning på träningarna, endast 
sjukdom och semestrar verkar hålla pojkarna 
borta. 
Matcher. Under säsongen har vi förutom 
kommunserien deltagit i 3 cuper. Vi inledde i 
maj med ICA Raketen cup på Mariehem, 
fortsatte med Furunäs/Bullmark cupen i juni 
och avslutade med Umeå Fotbollsfestival i 
början av augusti.  
Kommunserien var uppdelad i en vår- och en 
höstomgång. Till höstomgången delades lagen 
upp i fyra grupper efter den placering som 
respektive lag fått under våromgången. Vi 
hamnade i grupp 2 som vi sedan vann utan att 
förlora en match. 
I cuperna har vi också nått stora framgångar. I 
Ica-raketen blev vi tvåa då vi förlorade finalen 
mot Teg. I Furunäs/Bullmark cupen stod vi 
som segrare efterfinalvinst över Spöland och i 
Umeå Fotbollsfestival kom vi till kvartsfinal 
efter att ha kommit etta i gruppspelet. Som 
vanligt har grabbarnas kämpaglöd och 
publikstödet från våra föräldrar och andra varit 
en stor del av framgången. 
Ekonomi. I motsats till fjolåret så har vi inte 
dragit in några ”extrapengar” i form av jobb 
eller sponsring, dock har vi via tränaravgifter, 
bingolotto- och fikaförsäljning lyckats hålla ett 
positivt resultat. Vid föräldramötena har 
diskuterats vilka insatser som föräldrarna kan 
göra för att laget ska kunna tjäna pengar 
genom att gemensamt ta på sig olika typer av 
arbetsuppgifter.  
Föräldragruppen och ledarna tackar med 
dessa ord pojkarna, föräldrarna och kansliet för 
säsongen 2000. 
 
F91 
Året som har gått har varit bra. Vi har haft två 
träningar i veckan, och antalet tjejer har varit 
runt 17 st, i genomsnitt på träningarna av totalt 
26 spelare. 

Vi började utomhussäsongen med en 
övernattning på Musköten, där vi hade bjudit in  
Betsele IF och Umeå IK. Från UIK kom det fyra 
tjejer samt Rickard Holmlund, deras tränare, 
som var med under match och grillning. 
Han genomförde ett träningspass med våra 
flickor på kvällstid inne på Musköten. 
Utomhussäsongen var mycket rolig, bra 
fotbollsmatcher . Det var mycket jämna 
matcher under hela säsongen som slutade 
både oavgjort och i vinster . 
Under sommaren var vi med i Stinsen cup som 
vi gick helt obesegrade igenom och vann. 
På hösten som inte var lika trevlig så fick vi 
beskedet att både Linda Fjällström och Erika 
Långström skulle flytta till Stockholm . Erika var 
kvar tills säsongen var slut och hade en 
avslutningsfest i en kvartersgård på J A 
Lindersväg där även Linda hade kommit till. 
Flickorna tyckte det var roligt med festen, där 
Linda och Erika blev avtackade för denna tid 
tillsammans . Ny jakt på tränare fortsatte och 
denna fråga löstes nu i vinter . 
Tack för ett gott år och önskar flickorna lycka 
till år 2001  
 Peter Poopuu 
 
P91 
Vi inledde vår tredje säsong med 
inomhusträning på Grubbeskolan tre söndagar 
i april. Efter det tog utomhussäsongen fart med 
två träningstillfällen i veckan. Uppslutningen 
var ungefär som föregående år, dvs ca 25 st. 
Vi fick under säsongen fyra nya spelare men 
tappade dessvärre lika många.  
Vi har deltagit i kommunserien med två lag. 
Det svarta laget under ledning av Mats 
Johagen och Ulf Lindgren bestod till största 
delen av pojkar från Backenskolan. Det gula 
laget leddes av Mats Omgren och Anders 
Fladvad och pojkarna kom från Västangård 
och Waldorfskolan. 
Resultaten i kommunserien var blandade men 
det viktigaste var att pojkarna utvecklades och 
hade roligt tillsammans. Vi har under året haft 
som målsättning att de skulle spela varannan 
match som back och varannan som forward. 
Detta gav naturligtvis ingen kontinuitet i spelet 
men vi har inte sett matchresultaten som det 
viktigaste utan betonat vikten av att ha roligt. 
I takt med att pojkarna blir äldre blir ju 
tävlingsmomentet allt mer framträdande. 
Vi deltog också i FBIK-cupen och Sandåkerns 
höstcup med bägge lagen. Dessutom åkte ett 
blandat gäng till Lycksele för deltagande i 
Lappland Soccer Cup.  
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Ekonomin i laget kan sägas vara god. Vi har 
tagit ut en träningsavgift samt arbetat med att 
dela ut telefonkataloger. Fikaförsäljning vid 
hemmamatcherna har också bidragit till 
intäkterna. Vi har även erhållit en del 
sponsorbidrag, vilket vi tackar för.     
Föräldrarepresentanterna i laget har skött 
ansvaret för lottförsäljning och fixat 
representanter till UIF:s bingoverksamhet. 
Slutligen vill vi tacka Mats Omgren som 
beslutat sig för att lämna vårt lag för att istället 
hjälpa flickor -93 med deras träning samt 
personalen på kansliet för all hjälp. 
Ulf Lindgren, Mats Omgren, Anders Fladvad, 
Mats Johagen 
 
F92 
Vi har tränat 1ggn/veckan under vår och höst. 
Från att ha varit ca 15 tjejer tidigare år, 
har vi i år blivit 20st. I år har träningarna bestått 
av mera fotboll och mindre lekar, jämfört med  
tidigare år. Intresset för spelandet  har ökat 
och alla har gått framåt jättemycket. I år har vi 
spelat dom första matcherna. Vi  har varit med 
i UIK:s sommarserie och spelat 5 matcher den 
här säsongen. Den 20 september hade vi 
säsongsavslutning, flickorna spelade en match 
mot föräldrarna. Och sedan fikade vi 
tillsammans med föräldrarna, därefter var det 
medalj och diplomutdelning, sedan  bildades 
det en föräldragrupp. Ekonomisk har det gått 
bra med ett par sponsorer samt ett 
målningsjobb som föräldrarna utfört. Under 
vintern kommer vi att träna inomhus på 
Musköten 1 tim/veckan, med lite blandat 
innehåll- fotboll, innebandy, lekar mm. Ett tack 
till personalen på Musköten och Jörgen. 
Ledare Jan-Eric Rönnlund och Patrik Wikman 
 
P92 
Vi har under året varit ett stabilt gäng på 25 - 
30 grabbar. Glädjande självklart att vi fått med 
så många av de som bor inom området 
Grisbacka, Backen och Umedalen. Lite svårt 
under matcherna då det medfört täta byten för 
att alla ska få spela lika mycket - en sak som vi 
kommer att se över inför nästa säsong. 
Under året spelade vi 7 matcher varav 4 
segrar, en oavgjort och 2 förluster. Målskillnad 
27 - 11. Dessutom en oförglömlig match mot 
mammorna. 

Året avslutades med tårtkalas på Musköten. 
Vi ser redan fram mot nästa år! 
Hälsningar Ulf, Magnus och Knut  
 
F93 
När vi startade upp den första träningen möttes 
vi av ett 30-tal glada och förväntansfulla flickor 
som var jättesugna på att leka, ha roligt och 
träna fotboll. Vi tränade en gång i veckan fr o 
m maj till i mitten av september och 
uppslutningen var bra. Stundtals var ljudnivån 
ganska hög men vi lärde oss efter ett tag att 
ordningen kom när vi samlades i målet eller 
satte oss ner i en ring.  
Vi lekte Svarteman som vi snabbt döpte om till 
Svartetjej och tränade bl a på bredsidor och att 
springa med bollen. Att spela match mot slutet 
av träningen var också roligt och stundtals lite 
allvar för några, medan andra lekte lite på 
sidan om emellanåt. Några slutade under tiden 
men samtidigt kom det till ett par nya tjejer som 
gärna ville vara med, vilket var roligt. 
Vi hade också två föräldramöten där vi fick 
information från föreningen och diskuterade 
ekonomi, träningsavgifter och annat. Vi 
bestämde oss för att ta ut en träningsavgift på 
100 kr och valde också två 
föräldrarepresentanter, nämligen Gabriella 
Edholm och Anna Boström.  
På den sista träningen spelade flickorna en 
intern match mot varandra och sedan 
avslutade vi med att fika utomhus i höstsolen 
och alla som varit med fick också varsitt 
diplom. 
Vi som tränade var 
Elisabeth Johagen, Marie Omgren, Sandra 
Lindström 
 
P93 
Vi har spelat två st  matcher mot Sandåkern 
vann en och förlorade en, utöver detta har vi 
enbart tränat och spelat matcher mot varandra. 
Pojkarna har utvecklats till belåtenhet när det 
gäller att behandla boll på olika sätt. Man kan 
dribbla, passa, skjuta på rullande boll. 
Målsättningen som jag har haft är att pojkarna 
skall tänka i grupp och inte bara på sig själva. 
Detta har blivit bättre, men skall utvecklas 
ännu mera. 
Tony Lundgren
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Umedalens IF 894000-6722   
Resultaträkning 2000-01-01 -- 2000-12-31    
 Not 2000 1999 
FÖRENINGENS INTÄKTER    
Medlemsavgifter  92 400,00 87 000,00 
Avgifter aktiva  264 189,00 370 709,00 
Anmälningsavgifter  39 795,00 37 065,00 
Försäljning/Arrangmang  557 773,27 497 663,00 
Bingo  230 449,00 156 382,00 
Bingo/Lotto  368 032,48 344 116,85 
Lotterier  89 465,00 76 213,50 
Annonser/Reklam  351 635,00 438 315,00 
Bidrag Lönebidrag LAN  573 453,20 608 128,00 
K ommunala  678 759,00 653 854,00 
Övrigt  846 512,50 746 458,70 
Övriga intäkter  526 634,00 668 376,90 
    
  4 619 097,45 4 684 281,95 
    
FÖRENINGENS KOSTNADER    
Lönekostnader inkl soc avgifter  1 570 151,63 1 747 911,90 
Kostnadsersättningar domare,aktiva  277 207,00 230 162,00 
Tävlings och träningsverksamhet  1 400 693,90 1 625 266,04 
Lokal o Planhyror idrott  534 180,50 509 112,50 
Lokalhyror adm fastighetskost  59 054,00 61 432,50 
Läger och utbildning  38 629,00 56 214,00 
Kansli, trycksaker, telefon mm  110 628,10 136 793,60 
Bidrag sektioner till kansli  199 329,00 0,00 
Arrangemang, förbundsavg, representation  211 114,00 194 049,25 
Redovisning, medlemsreg  19 381,00 15 707,00 
PR o information  1 286,00 2 355,00 
Försäkringar  6 486,00 3 323,00 
Övriga kostnader  99 440,47 127 696,75 
    
  4 527 580,60 4 710 023,54 
    
RESULTAT FÖRE AVSKRIVNINGAR  91 516,85 -25 741,59 
Avskrivningar inventarier *1* -10 961,00 -5 250,00 
    
RESULTAT FÖRE FINASIELLA    
KOSTNADER o INTÄKTER  80 555,85 -30 991,59 
Ränteintäkter  1 666,82 4 457,70 
Räntekostnader  -1 161,00 -29,56 
Övriga finansiella kostnader  -2 042,50 -2 980,00 
    
RESULTAT FÖRE EXTRAORDINÄRA    
KOSTNADER  79 019,17 -29 543,45 
Amortering Friidrotten *2* -18 000,00 0,00 
Extraordinära   108 713,00 0,00 
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ÅRETS RESULTAT  169 732,17 -29 543,45 
    
BALANSRÄKNING  2000-12-31 1999-12-31 
    
TILLGÅNGAR    
    
Omsättningstillgångar:    
Kassa och bankmedel  133 565,40 197 678,05 
Värdepapper *3* 29 000,00 29 000,00 
Upplupna intäkter  1 092 186,07 917 627,85 
Lån Friidrottssektionen *2* 72 000,00 90 000,00 
Varulager *4* 34 000,00 35 935,00 
  1 360 751,47 1 270 240,90 
    
Anläggningstillgångar    
Aktiekapital AB Umedalens IF  40 000,00 40 000,00 
Inventarier *1* 124 160,00 102 922,00 
Ackumulerade avskrivningar *1* -103 882,00 -92 921,00 
  60 278,00 50 001,00 
    
SUMMA TILLGÅNGAR  1 421 029,47 1 320 241,90 
    
    
SKULDER OCH EGET KAPITAL    
    
Kortfristiga skulder:    
Upplupna kostnader  303 941,00 373 130,60 
Källskatter  37 997,00 38 169,00 
  341 938,00 411 299,60 
    
Fonderade medel:    
Ungdoms fond  42 135,00 41 718,00 
Patrik fonden - fotboll  122 808,35 122 808,35 
  164 943,35 164 526,35 
    
Eget kapital:    
Eget kapital *5* 744 415,95 773 959,40 
Årets resultat *5* 169 732,17 -29 543,45 
  914 148,12 744 415,95 
    
SUMMA SKULDER OCH EGET KAPITAL  1 421 029,47 1 320 241,90 
    
STÄLLDA PANTER  0 0 
    
ANSVARSFÖRBINDELSER  0 0 
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NOTANTECKNINGAR 
Not 1 INVENTARIER Inköpspris Avskriv 2000 Ak.avskriv Restbelopp  
 Kontorsmaterial 1,00 0,00 0,00 1,00  
 Datautrustning (1994) 25 687,00 0,00 25 687,00 0,00  
 Kopieringsmaskin (1994) 16 000,00 0,00 16 000,00 0,00  
 Walkie-Talkie (1995) 11 430,00 0,00 11 430,00 0,00  
 Telefax ( 1995) 5 235,00 0,00 5 235,00 0,00  
 Skrivare HP Laser Jet (1996) 5 744,00 0,00 5 744,00 0,00  
 Datautrustning (1996) 19 200,00 0,00 19 200,00 0,00  
 Scanner (1997) 2 000,00 0,00 2 000,00 0,00  
 Beg dator (1998) 3 750,00 0,00 3 750,00 0,00  
 Beg skrivare BJC 4200 (1998) 1 000,00 0,00 1 000,00 0,00  
 Beg Kopieringsmaskin (1999) 12 875,00 5 000,00 7 875,00 5 000,00  
 Dator Compaq (2000) 15 338,00 5 061,00 5 061,00 10 277,00  
 Frankeringsmaskin (2000) 5 900,00 900,00 900,00 5 000,00  
 SUMMA 124 160,00 10 961,00 103 882,00 20 278,00  
       
 LÅN till Friidrottsektionen       
 Avskrivning under år 2000 har skett med 18.000 kr. Halva beloppet har friidrottsektionen skjutit 
 till och huvudstyrelsen lika stort belopp.     
 Fotbollssektionen har avsatt 100.000 i FOLKSAM IDROTTSFOND. Beloppet är avsatt till 
 en fond som fått namnet "Patrikfonden" vars avkastning ska komma ungdomsfotbollen tillgodo. 
Not 2       
 VARULAGER        
 Varulager utgörs av material som tävlingsdräkter, overaller, kartor mm. Dessa har värderats 
 till sitt anskaffninsvärde:      
Not 3 Badminton 8 000,00   
 Fotboll 20 360,00  
 Friidrott 4 000,00  
Not 4 Orientering 2 000,00   
 SUMMA 34 360,00     
Not 5 EGET KAPITAL      
 Från 1999 744 415,95     
 Årets resulatat 169 732,17     
 Summa eget kapital 914 148,12     
       
 Styrelsen föreslår årsmötet      
 att årets överskott om 169,732:17 balanseras mot det egna kapitalet   
 FÖRDELNING Ingående Förändring Utgående   
 Styrelsen 8 475,42 118 075,10 126 550,52   
 Girl-Power 29 546,10 10 794,40 40 340,50   
 Badminton -26 625,13 -50 250,60 -76 875,73   
 Bandy 5 136,86 -2 784,80 2 352,06   
 Bordtennis 69 723,55 22 689,40 92 412,95   
 Fotboll 397 831,98 70 825,87 468 657,85   
 Friidrott -33 691,41 13 193,20 -20 498,21   
 Orientering 137 038,73 -18 562,10 118 476,63   
 Skidor 95 267,70 -4 229,50 91 038,20   
 Veteran 61 712,15 9 981,20 71 693,35   
 SUMMA 744 415,95 169 732,17 914 148,12   
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SAMMANSTÄLLNING RESULTAT 2000 OCH BUDGET 2001  
RESULTATKONTOVIS      
  Resultat Till Budget  Till 
 Från 1999 2000 2001 2001 2002 
        
Huvudstyrelsen 8 475,42 118 075,10 126 550,52 10 000 136 551 
Badminton -26 625,13 -50 250,60 -76 875,73 48 200 -28 676 
Bandy 5 136,86 -2 784,80 2 352,06 0 2 352 
Bordtennis 69 723,55 22 689,40 92 412,95 7 600 100 013 
Fotboll totalt 397 831,58 70 825,87 468 657,45 113 745 582 402 
Friidrott -33 691,41 13 193,20 -20 498,21 3 500 -16 998 
Orientering 137 038,73 -18 562,10 118 476,63 -26 000 92 477 
Skidor 95 267,70 -4 229,50 91 038,20 0 91 038 
Veteraner 61 712,15 9 981,20 71 693,35 -650 71 043 
Tjejpower 29 546,10 10 794,40 40 340,50 -20 000 20 341 
TOTALT  UIF 744 415,55 169 732,17 914 147,72 136 395 1 050 543 
        
Fotboll-Herrlag -393 059,25 87 681,20 -305 378,05 84 000 -221 378 
Fotboll Damlag -14 250,05 5 274,90 -8 975,15 4 700 -4 275 
Fotboll J18/U18 74 775,30 -20 488,80 54 286,50 Vilande 54 287 
Fotboll P 84 26 636,86 -3 216,20 23 420,66 Vilande 23 421 
Fotboll P 85 41 062,50 -12 495,90 28 566,60 Vilande 28 567 
Fotboll P 86 9 312,18 -1 602,40 7 709,78 -2 500 5 210 
Fotboll P 87 22 444,45 2 196,10 24 640,55 -2 550 22 091 
Fotboll P 88 60 098,24 -7 753,60 52 344,64 2 500 54 845 
Fotboll P 89 12 438,40 14 565,30 27 003,70 900 27 904 
Fotboll P 90 öst 16 948,00 2 834,80 19 782,80 -500 19 283 
Fotboll P 90 väst 1 813,00 6 799,80 8 612,80 3 300 11 913 
Fotboll P 91 8 779,40 4 675,90 13 455,30 4 450 17 905 
Fotboll P 92 110,00 2 538,40 2 648,40 0 2 648 
Fotboll P 93 0,00 3 399,80 3 399,80 0 3 400 
Fotboll U 18 Damer 10 846,42 -6 468,50 4 377,92   4 378 
Fotboll F 85 56 986,58 -30 938,70 26 047,88 Upphör 26 048 
Fotboll F 86 46 137,55 21 360,50 67 498,05 7 895 75 393 
Fotboll F 87 -3 327,20 -13 859,60 -17 186,80 Upphör -17 187 
Fotboll F 88 55 199,25 -285,50 54 913,75 1 500 56 414 
Fotboll F 89 19 961,90 16 379,30 36 341,20 -5 650 30 691 
Fotboll F 90 17 490,60 11 409,80 28 900,40 -9 900 19 000 
Fotboll F 91 -1 319,00 3 862,90 2 543,90 9 600 12 144 
Fotboll F 92 452,00 3 851,00 4 303,00 200 4 503 
Fotboll F 93 0,00 5 210,00 5 210,00 100 5 310 
Fotbollssektionen 17 603,40 -19 925,13 -2 321,73 15 700 13 378 
Fotboll Plan 283 382,00 0,00 283 382,00 0 283 382 
Fotbollskola 24 259,20 -4 179,50 20 079,70 0 20 080 
Fotboll P 81 3 049,85 0,00 3 049,85 Vilande 3 050 
Not      
Sammanslagningar inom fotboll under år 2001. J/U180 P 84 vilar. F 85 går ihop  
med U 18 Dam. F 87 vilar.     
Idrottsfritids är avslutat. I Fotboll Plan ingår 255.000 kr som är avsatt till Päråkersprojektet som 
kommer att avslutas under år 2001.     
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STIPENDIATER 2000 
 
 
UIF:s UNGDOMSSTIPENDIUM  
 
Styrelsen för Umedalens IF har beslutat utse Ida och Henny Holmlund till ungdomsstipendiater 
2000. 
 
Båda stipendiaterna tillhör föreningens duktiga unga friidrottare. Ida som är född 1985 och Henny som 
är född 1986, har under ett flertal år tillhört länseliten i både terränglöpning och banlöpning. 
Topplaceringar i Lilla Lidingöloppet m fl terränglopp. Dessa tjejer kommer vi att finnas i övre delen av 
resultatlistorna, många år framåt.  
 
 
UIF:s UNGDOMSLEDARSTIPENDIUM 
 
Styrelsen för Umedalens IF har beslutat utse Stina Löfqvist och Jessica Öhlund-Andersson till 
ungdomsledarstipendiater 2000. 
 
Båda tjejerna sitter sedan två år med i orienteringssektionens styrelse. Under år 2000 har det 
praktiska ledararbetet bestått av att hjälpa till med sektionens skogsskola. Deras medverkan i 
sektionens arbetet, har inneburit en väsentlig föryngring av medelåldern i styrelsen. 
 
 
LOGEN FRIDSBANDETS STIPENDIUM 
 
Styrelsen för Umedalens IF har beslutat utse Jan Westin  till Logen Fridsbandets stipendiat 2000. 
 
Jan Westin har under flera år varit engagerad i föreningens verksamhet. Hans lojalitet till föreningen är 
stor, oräknelig är antalet ideella arbetstimmar som han gjort för UIF. Jan har hela tiden varit 
engagerad i fotbollens F 86-lag 
Jans ledarskap präglas av långsiktighet och tålamod. Skynda långsamt är ett annat uttryck för hans 
ledarstil. F 86 i fotboll är ett lag som inte vunnit stora titlar genom åren, däremot är det laget som inte 
tappar spelare, utan snarare blir fler och fler.  
Styrelsen är av uppfattningen att det är Jannes ledarstil och tålamod, som är nyckeln till att laget hållit 
ihop och hela tiden utvecklats mot ett långsiktigt mål. Alla som vill vara med får vara med. Trivsel och 
gemenskap är andra nyckelord.  
Styrelsen är övertygade om att den ledarstil som Janne representerar kommer att vinna de största 
segrarna i framtiden både idrottsligt och socialt. 
.  
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Tack! 
 
För erhållna anslag till vår verksamhet 2000, för ett gott samarbete samt stöd och 
medverkan i vårt arbete under 2000, vill styrelsen för Umedalens Idrottsförening till 
Umeå kommun, sponsorer, skola, massmedia m fl rikta ett varmt tack. Ett speciellt 
tack riktas till Logen Fridsbandet, Tegs Lions, UMI Fastighetsförvaltning samt 
personalen på kansliet. 
 
 
Styrelsen vill även tacka alla ledare och aktiva, lotteristyrelsen, föräldrarna m fl för allt 
ideellt arbete som gjorts för vårt UIF – TACK! 
 
 
Umeå i mars 2001   
 
 
 
Matts Johansson   Lars-Bertil Ericsson 
Ordförande   Vice ordförande 
 
 
 
Anders Jeppsson   Maria Svanström  
 
 
 
 
Gunnar Emanuelsson   Curt Sjöstedt 
 
 
 
 
Dan Bäcklund   Janne Sällström  
 
 
 
 
Ove Nordin 
Föreningskonsulent 
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